
‘Een natuurlijke inrichting is belangrijk’ en meer groene tips 
Maren Süphke is als landschappelijk ontwerper bij de gemeente 
Emmen al jarenlang betrokken bij Delftlanden. We vragen naar 
haar tips voor de inrichting van het wijkpark.  
 
Het gebied is bijna twee voetbalvelden groot. Wat kun je doen met 
zo’n oppervlakte?  
“Ik vind dat het gebied heel geschikt is als wijkpark vanwege de 
centrale ligging en de duidelijke begrenzing met volwassen bomen. 
Het is natuurlijk wel behoorlijk groot. Ik kan me voorstellen dat het 
lastig lijkt daar invulling voor te vinden. Maar mensen hoeven niet 
perse met een plan voor het hele gebied te komen. Verdeel de grond 
in gedachten in een aantal vlakjes of ‘kamertjes’ en bedenk  iets leuks 
voor zo’n kleiner stuk. Elk kamertje kan een eigen functie hebben. Na 
sluiting van de inschrijving gaan we met een paar inwoners en leden 
van de wijkvereniging bedenken hoe we  verschillende ideeën kunnen 
combineren tot één totaalontwerp. Functies die niet bij elkaar lijken te horen, kunnen op een grotere 
oppervlakte soms prima samen komen. We hopen daarmee invulling te geven aan meerdere 
wensen.”  
 
Wat voor invulling past volgens jou goed bij een wijkpark? 
“Dat hangt af van de wensen en behoeften van de inwoners en gebruikers van de wijk. Het kan 
variëren van een groene parkachtige invulling tot sport- en spelelementen en van een grootschalig 
tot meerdere kleinere initiatieven. Ik ben echt benieuwd waar de inwoners mee komen. Het is wel 
goed te beseffen dat we een wijkpark voor een lange periode aanleggen. Het heeft niet alleen een 
belangrijke functie voor nu, maar ook voor de toekomst. Denk dus niet alleen aan de huidige 
gebruikers.”   
 
Welke soort beplanting en natuur kun je aanraden?  
“Zelf heb ik de voorkeur voor inheemse soorten omdat die een grotere bijdrage leveren aan de 
biodiversiteit als voedselbron voor insecten en andere dieren. Zo blijkt uit onderzoek dat alleen al 
meer dan 400 insecten gebruik maken van een eik. Hier komen dan nog al die andere soorten bij 
zoals vogels en kleine zoogdieren voor die de insecten een voedselbron zijn. 
Het is wel belangrijk om te denken aan de gevolgen van klimaatverandering. Sommige 
plantensoorten zijn daar beter tegen bestand dan andere. Een natuurlijke inrichting is belangrijk 
voor een wijkpark. Het is goed dat kinderen op jonge leeftijd al de meerwaarde van groen ervaren in 
vergelijking met verharding en steen. Een geslaagd voorbeeld vind ik het Loo-park in Angelslo. Hier 
komen verschillende functies en uitstraling samen, van waterberging en heuvels tot strakke lijnen 
en losse vormen.”   
 
Heb je andere tips? 
“Denk letterlijk en figuurlijk ruim, bijvoorbeeld als het gaat om bomen die ook ondergronds ruimte 
nodig hebben. Verder kunnen we de wegen in het gebied natuurlijk opruimen, maar die verharding 
kan wellicht juist kansen bieden. Bijvoorbeeld als onderdeel van een hardloop- of fietsparcours. 
Wees dus creatief. Persoonlijk vind ik onderdelen als een pluktuin of blotevoetenpad ook leuk. Dit 
soort functies kunnen bijdragen aan de samenhang en verbinding van mensen. Bij dergelijke 
ideeën moet men wel nadenken over de eigen inzet zoals het onderhoud. En tot slot: ga eens 
ergens anders kijken bij een park. Wat vind je mooi en wat niet? Natuurlijk kun je googelen op 
internet, maar als je iets zelf ziet en ervaart, krijg je een beter gevoel van de mogelijkheden.”   
 

 


